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RO.0007.2.2021 

UCHWAŁA NR XXIX/273/2021 

RADY MIEJSKIEJ W WOLBORZU 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Wolborza ul. Sportowa dotyczącej 

rozbudowy oświetlenia ulicznego 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 719, poz. 1378) oraz art. 9 ust. 2 i art. 10 ust. 1 oraz 

art. 13 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870) 

Rada Miejska w Wolborzu 

uchwala, co następuje: 

§ 1. Uznaje się za niezasadną petycję mieszkańców Wolborza ul. Sportowa 

dotyczącą rozbudowy oświetlenia ulicznego. 

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzonej petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej 

w Wolborzu. 

§ 4. Uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wolborzu. 

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej 

w Wolborzu 

 

 

Zbigniew Klewin 
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Załącznik do uchwały Nr XXIX/273/2021 

Rady Miejskiej w Wolborzu 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

Uzasadnienie  

W dniu 28.04.2020 r. do Rady Miejskiej w Wolborzu została złożona petycja 

podpisana przez siedmiu mieszkańców, dotycząca rozbudowy oświetlenia ulicznego 

przy ul. Sportowej nr 52, 54, 56.  Analizą przedmiotowej petycji zajęła się w dniu 

20.01.2021 r. Komisja Skarg Wniosków i Petycji. Komisja poddała szczegółowej 

analizie argumenty mieszkańców. 

Rada Miejska w Wolborzu uznała petycję za niezasadną, ponieważ w bieżącym 

roku budżetowym nie przewidziano możliwości wykonania projektu dotyczącego 

lokalizacji nowych stanowisk oświetlenia ulicznego. W chwili obecnej wszelkie 

działania Gminy Wolbórz skierowane są na modernizację istniejących stanowisk 

oświetlenia ulicznego. Modernizacja istniejących stanowisk jest w tej chwili sprawą 

priorytetową. 


